
 S T E N H A M R A  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G  

Protokoll 
 18 januari 2024, kl 19:00 

Hos Marcus Eriksson Rosenström på Lupingränd 7E 
 

NÄRVARANDE  

Mikael Olsson 
Markus E Rosenström 
Lotta Kolm 
Peter Andersson 
Mattias Hellström 
 
 

AGENDA  

1. Kassörens ekonomiska rapport 
Bank:     715 199 sek   
Fond:   1 412 151 sek    
Totalt:      2 127 350 sek 
   
 

2. Kvar från föregående möte 
 
Från 1 januari 2024 skall föreningen redovisa ingående och utgående moms. 
Skatteverket har godkänt att starten sker vid årsskiftet.  

 
 

3. Rapport från ansvarsområden 
 

   3.1 Yttre byggnader       Mikael Olsson 
Garagegaveln som var trasig är temporärt lagad via entreprenör. Full åtgärd 
för återställande väntas. 

  
3.2 Hemsidan och kommunikation    Marcus E Rosenström 

 
Kassör Peter A har ändrat och lagt upp ny information på hemsidan. 
Övrig information sker mer frekvent i Facebookgruppen.  

 
 

3.3 Vatten och avlopp       Lennart Rundqvist 
Lennart Rundquist har bokat ett möte med Ekerö kommun återigen för att 
komma till rätta med frågan om våra dubbla avgifter. Frågan är fortfarande  
aktuell att få svar på. 
 
 
 



3.4 EL             Jesper Söderlind 
Ett antal belysningsarmaturer har varit släckta en tid på lupingränd och hundrakan och 
har blivit felanmält. Entreprenör har varit ut på plats för att lokalisera felet. 
Föreningens elnät är sammankopplat med Stockby Vägförenings belysningsstolpar. 
Dialog förs med Stockby VF för att bestämma hur förbrukningen skall fördelas 
kostnadsmässigt. Elnätet är kraftigt eftersatt och inte underhållet sedan 1970. Vi 
kommer att behöva investera i uppfräschning kommande år. 
Elsäkerhetsarbete är initierat för hela området, inklusive garagelängor. 
 
Frågan gällande laddinfrastruktur och boxar är fortfarande under arbete. Ellevio 
kommer förhoppningsvis att kunna påbörja sitt arbete under våren med uppgradering av 
elserviserna. En extrastämma är planerad att ske under vårkanten inför beslut om 
investering av laddboxar för medlemmarna.  
För att få ännu mer kunskap och underlag till beslut så kommer ytterligare en leverantör 
att få lämna anbud på installation av boxar. 
 
      

 
3.5 Yttre miljö och gränder         Rut/Lotta 

 
Pilen uppe vid lupinsalen är nu nedtagen och sikten är klar vid vägövergången och 
bommen. 
Övriga pilar ska tas ned en bit genom Stockby Vägförenings försorg under vårkanten. 
Grändstädning är planerad till 20-21 april då containers ska bokas till både lupingränd 
och humlegränd. 
 
 
 
.                     

4. Övriga frågor 
 
 
Inga övriga frågor denna gång. 
Nästa styrelsemöte planeras till 21 mars kl 19:00 hos ordföranden på lupingränd 7B. 
 
 
 


